
 

 

SANDNES KOMMUNE 

Hana skole 

REFERAT 

Møtetype: 
Møte nr: 
Dato: 
Sted: 
Møteleder: 
Møtereferent: 
Saksnr: 
Arkivkode: 

SU 
1 - 2020/2021 
15.10.20 
Hana skole 
 
Atle Sømme 
 

 

Til stede Reidun Marie Enge (politisk representant), Torbjørg Hagestad (FAU), Ivana 
Narvestad (FAU), Trygve Skumlien Myrland, Gry Wittenberg 
(elevrådskontakt), Anne Tove Thorsen (repr.andre ansatte) og Atle Sømme 
(rektor)  

Forfall:  

Sendes også: Politisk sekretariat, Direktør oppvekst skole v/Aud Venke Østerhus, Elin 
Hetland (FAU-leder) 

SAK  
NR 

BEHANDLET ANSVARLIG/ 
TIDSFRIST 

1 - 
20/21 

Konstituering 
Det ble valgt leder og nestleder for SU for skoleåret 2020/2021 
 
Vedtak: Torbjørg Hagestad ble valgt til leder og Trygve Skumlien 
Myrland valgt til nestleder. 

 

2 - 
21/21 

Møtetidspunkt for SU (og SMU) 
Vi har normalt gjennomført SU-møter torsdager kl. 15-16, dette fordi det 
har passet bra i forhold til elevenes skoledag og arbeidstid for skolens 
ansatte. Men møtetiden skal også passe for de andre representantene. 
Hvilken møtetid vil vi ha dette skoleåret?  
 
Vedtak: SU-møter avholdes torsdager kl 15.30-16.30, og SMU 14-15 
som før.  

 

3 - 
20/21 

Regnskap per 30. september 
 

 Regnskap Budsjett Avvik Årsbudsjett 

2020 19.902.890 19.909.650 -6.760 26.676.000 
(26.776.000)* 

2150 964.234 1.019.3061 -55.072 1.020.000 
(875.000)* 

2222 7.211.184 7.195.980 15.204 7.240.380 

 * Tallene i kursiv er årsbudsjett før justeringer gjort i september.  
 
Regnskapet viser at skolen har god budsjettkontroll, dette til tross for 

 

 



 

budsjettreduksjon/innsparing på 100.000 gjort i september. 
Oppjusteringen av budsjettet til SFO skyldes at vi har flere barn i SFO 
og høyere egenbetaling enn opprinnelig budsjettert. Vi forventer å gå i 
balanse ved årsslutt. Vi er varslet om at skolene neste år får reduksjon på 
3% i årsbudsjettet. Her må vi søke gode løsninger for innsparing.  
 
Vedtak:  SU tar regnskapet til etterretning. Vi er samtidig bekymret for 
den varslede reduksjonen og ser ikke helt for oss hvor det kan kuttes.  

4 - 
20/21 

Vedtak utviklingsplan 2020/2021 
Utkast til utviklingsplan for Hana skole 2020/2021 ble sendt ut med 
innkallingen. 
 
Vedtak: SU syns utviklingsplanen er bra, men ønsker en debatt rundt 
skolens bruk av lekser. Erfaring viser at leksemengden varierer noe fra 
trinn til trinn, og for mye leksepress hjemme kan virke negativt for 
elevers motivasjon. Glade barn lærer best. 7. trinn tenker for eksempel 
forberedelse til timer mer enn lekser. SU ønsker at dette blir skrevet inn i 
utviklingsplanen. Med denne tilføyningen godkjenner SU framlagt 
utviklingsplan for 2020/2021.  
 
(Vedtatt utviklingsplan, med punkt om lekser innført under 
satsingsområde 1, ligger vedlagt referatet) 

  

5 - 
20/21 

Etablering av Hjertesone ved Hana skole 
Det er etablert en hjertesone rundt skolen for å gjøre det sikrere for 
elevene å gå eller sykle. Denne ble formelt åpnet 1. oktober. Målet er å 
få flere elever til å gå/sykle til skolen og dermed minske biltrafikken og 
trygge skoleveiene rundt skolen. Her vil skolen i samarbeid med elevråd 
og FAU utarbeide holdningskampanjer. For de som likevel må kjøre 
barn til skolen er det etablert tryggere stopp- og hentesoner.  
 
Vedtak:  SU ser positivt på tiltaket. Vi registrerer at det er satt opp 
ekstra lys i fotgjengerfeltet ved Bauneveien. Vi ønsker tilsvarende 
belysning på feltene i Skippergata.  
 

 

6 - 
20/21 

Manglende lys i skolegården 
Det har de siste skoleårene vært lengre perioder der utelyset ikke har 
fungert. Spesielt i vinterhalvåret medfører dette at skolegården oppleves 
mørk og utrygg for elever og foresatte. Nå går vi igjen inn i den mørke 
årstiden, og utelyset mellom skolen og Hanahallen fungerer ikke. Hva 
gjør vi? 
 
Vedtak: SU forventer at lyset kommer på plass. Skolegården kan ikke 
ligge mørklagt (jfr. Hjertesone). SU ber rektor følge opp saken.  

 

7 - 
20/21 

Orienteringssaker 
Rektor orienterte i møtet:  

a) Oppstart nytt skoleår og smittevern 

 

 



 

b) Etablering Natteravn i Hana bydel. For Hana skole gjelder dette 
i hovedsak mellomtrinnet.  

c) Justerte skolegrenser mellom Hana og Iglemyr ut fra 
nærskoleprinsippet. Bebyggelse rundt Gangaren og Hana Sanz 
blir nå regnet som opptaksområde for Iglemyr. Skippergata og 
videre Øygardsbakken er nå grense mellom Hana og Igelmyr 
skoler.  

d) FAU ønsker begrenset Halloweenfeiring pga smittevern. De 
ønsker at vi i år unngår at barn går Trick or Treat fra dør til dør.  
 

Vedtak: SU tar orienteringen til etterretning 
 

8 - 
20/21 

Eventuelt 
Elevrådet ønsker flere sykkelstativ i skolegården (Hjertesonen og nett til 
basketballkurvene.  
 
Elevrådet ønsker også at vi fortsetter praksis med å gå turer og være ute i 
undervisningsaktiviteter. Dette er mer vanlig på småtrinnet enn på 
mellomtrinnet, og turer/uteaktviteter opplevdes positivt under 
korona-tiltakene i vår.  

 

 
Neste SU-møte: torsdag 10. desember kl. 1530-1630 
 
 
Ref:  
Atle Sømme 

 

 

 

 


